

St. Vladimir Orthodox Church

A Parish of the Russian Orthodox Church Abroad

Ann Arbor, MI ~ Founded 1981

Very Rev. Fr.
Gregory Joyce,
Rector

Jack (Alexey)
Mitchell, Starosta

Mikhail Fisenkov,
Treasurer

Marina Edwards
Secretary

Ksenia Nikulshina,
Head of the Parish
Sisterhood

Konstantin
Poplavsky,
Head of the Parish
Brotherhood

Marina Edwards,
Trustee

Dmitri Knysh,
Trustee

Reader Michael
Marsh, Trustee

Igor Obertas,
Trustee

Natalia
Veniaminova,
Trustee



POST
9900 Jackson Rd.
Dexter, MI 48130

PHONE
(734) 475-4590

FAX
(734) 531-4624

EMAIL
info@
stvladimiraami.org

WEB
www.stvladimiraami
.org

TWITTER
@stvladimiraami

Welcome to our Parish Family!

As Orthodox Christians we believe that the relationship between the members of the Holy Trinity is the highest and most profound example of love - an example we strive to emulate in our lives and especially in our parish family. Although we all live in the world, we also live as part of our parish family, caring for and educating each other, and supporting each other spiritually as we grow in our faith.

All are welcome here, no matter their ethnic background, no matter their parentage, no matter the sins with which they struggle. The Holy Church is a Spiritual Hospital – we are all in need of healing. We welcome you to join us in this healing we seek from the Physician of our Souls and Bodies, our Lord Jesus Christ!

Many struggle to fill a void in their lives – a void which is present in all of us to a greater or lesser extent. Some strive to fill it with drugs or alcohol, others with other substances or passions. The void remains unfilled – because this void can only be filled by the Grace of God, found only in the Holy Church. Come join us at St. Vladimir's and fill your void.

Please reach out to either of us to learn more. You can make an appointment with Fr. Gregory here:

<https://calendly.com/ogrisha>

We look forward to hearing from you.

See you soon at St. Vladimir's!

In Christ,

Fr. Gregory Joyce
Rector
734-649-5746
ogrisha@stvladimiraami.org

Jack (Alexey) Mitchell
Starosta
734-395-5453
starosta@stvladimiraami.org



St. Vladimir Orthodox Church

A Parish of the Russian Orthodox Church Abroad

Ann Arbor, MI ~ Founded 1981

Very Rev. Fr.
Gregory Joyce,
Rector

Jack (Alexey)
Mitchell, Starosta

Mikhail Fisenkov,
Treasurer

Marina Edwards
Secretary

Ksenia Nikulshina,
Head of the Parish
Sisterhood

Konstantin
Poplavsky,
Head of the Parish
Brotherhood

Marina Edwards,
Trustee

Dmitri Knysh,
Trustee

Reader Michael
Marsh, Trustee

Igor Obertas,
Trustee

Natalia
Veniaminova,
Trustee

Добро пожаловать в нашу приходскую семью!

Как православные христиане мы верим в то, что взаимоотношения между членами Святой Троицы это высший и абсолютный пример любви, пример, которому мы стараемся подражать в нашей жизни, и, особенно, в нашем приходе. Мы живём в миру, но и наша приходская семья это часть нашей жизни. Мы заботимся друг о друге, воспитываем друг друга, и поддерживаем духовно в нашем возрастании в вере.

В нашем приходе мы приветствуем всех, несмотря на этническое и социальное происхождение, несмотря на грехи, с которыми борется человек. Святая Церковь - это Духовная Больница, мы все нуждаемся в выздоровлении. Мы были бы очень рады, если бы вы присоединились к нам в поиске этого выздоровления, которое мы стремимся получить от Врачевателя наших душ и тел, Господа нашего Иисуса Христа!

Многие стремятся заполнить пустоту в жизни - пустоту, которая присутствует во всех нас, в большей или меньшей степени. Кто-то пытается заполнить её при помощи наркотиков и алкоголя, кто-то другими средствами и страстями. Но пустота остаётся незаполненной, потому что она может заполниться только Божией Благодатью, которую можно найти только в Святой Церкви. Присоединяйтесь к нам, храму Св. Владимира, чтобы заполнить эту пустоту.

Пожалуйста обращайтесь к любому из нас, чтобы больше узнать об этом.

Вы можете записаться на беседу с отцом Григорием здесь:

<https://calendly.com/ogrisha>

До скорой встречи в храме Св. Владимира!

Во Христе,



свещ. Григорий Джойс

Настоятель
734-649-5746

ogrisha@stvladimiraami.org

Джак (Алексий) Митчэл

Староста
734-395-5453

starosta@stvladimiraami.org



POST

9900 Jackson Rd.
Dexter, MI 48130

PHONE

(734) 475-4590

FAX

(734) 531-4624

EMAIL

info@stvladimiraami.org

WEB

www.stvladimiraami.org

TWITTER

[@stvladimiraami](https://twitter.com/stvladimiraami)

